
Godišnja izborna skupština  27. listopada  2011. 

Mjesto održavanja: Prostorije HGSS-a, Masarykova 8 

Prisutni: Nina Horvat, Marin Španić, Ivan Štefić, Biljana Vidaković, Zvonimir Popović, Saša Jurić, Nikolina 

Lacković, Stipe Košćak, Kristijan Katić, Mihael Štefić, Dragana Šolaja, Mario Varga, Jasmina Štimac, 

Dalibor Pleskalt, Rajko Komlenac, Andrea Tomaš, Davor Kržak, Armend Jahaj, Franjo Božić, Adela 

Ušanović, Majda Skračić, Siniša Molnar 

Zapisničar: Zvonimir Popović 

Početak sastanka: 19.00; završetak:  20.30 

Zapisnik tijeka sastanka po temama: 

1. Predsjednik Zvonimir Popović otvara sastanak i upoznaje Skupštinu s dnevnim redom. 

 

2. Predsjednik izvještava Skupštinu o radu kluba u protekloj godini. Priča se o radnim akcijama, 

održavanju i sudjelovanju na natjecanjima, premještanju i uređenju bouldera, traženju donacija, 

medijskom eksponiranju Kluba, planu i realizaciji izleta, penjačkoj školi i uređenju Tornja. 

 

3. Riječ uzima Nina Horvat koja izvještava o troškovima učinjenima tokom godine. Govori se o 

ukupnim prihodima, te nabrajaju važniji troškovi, kao što su kupovina opreme, materijala za 

toranj i boulder. 

 

4. Predlaže se i prihvaća izmjena Statuta kluba. Članak 20. u kojem se navodi da Skupština može 

pravovaljano odlučivati ako je prisutno 1/2 članova mijenja se u 1/3 članova. 

 

5. Predsjednik zatim izlaže plan rada za 2012 godinu: organizacija i postavljanje bouldera u 

unutrašnji prostor s trajnim smještajem, organizacija penjačke škole, uređenje desnog krila 

Tornja novim penjačkim smjerima, nabava grifova i potrebne opreme, dovršetak bouldera u 

unutrašnjosti Tornja, izrada svlačionica, plan i realizacija izleta za 2012., redizajn weba i 

angažman oko donacija i promoviranja Kluba.  

 

6. Nakon toga provode se izbori za upravna tijela Kluba. Za mjesto predsjednika izabran je Zvonimir 

Popović, a za dopredsjednika Marin Španić većinom glasova članova Skupštine. Za članove 

upravnog odbora nominirani su Saša Jurić, Dalibor Pleskalt, Mario Varga, Siniša Atlija i Franjo 

Božić. Izabrani su Saša Jurić, Siniša Atlija i Mario Varga. Za blagajnicu izabrana je Nina Horvat, a 

još su bili predloženi Dalibor Pleskalt, Andrea Tomaš i Dragana Šolaja. Za nadzorni odbor izabrani 

su Franjo Božić, Dalibor Pleskalt i Stipe Košćak. Nominirani su još bili Kruno Popović, Davor Kržak 

i Armend Jahaj. 

 

7. Pod točkom razno Predsjednik upoznaje prisutne s Pravilnikom penjanja na Tornju koji je donio 

Upravni odbor Kluba 1.9.2011. godine. Raspravlja se o potencijalnim lokacijama smještaja 

bouldera. Daju se prijedlozi oko organiziranja radnih akcija i ažuriranja članaka na webu Kluba. 


